
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

amely készült a Magyar Evezős Szövetség 2024. május 14.-i elnökségi üléséről. Az ülésre a Magyar Sport 
Háza IV. emeleti nagytermében került sor. 
 
17.30 órakor jelen van: Vanczák Gergely, Varga Tamás, Balogh Ferenc, Székely Balázs, Herkules János, Szántó 
Éva 
Online jelen van: Cseh Ottó 
Nincs jelen: Kücsön Gyula, Deák Csaba 
Meghívottak: Lőrincz Attila (szövetségi kapitány), Pergel László (UP szövetségi kapitány - online), Ficsor 
László (Edzőbizottság vezetője), Szögi László (Fejlesztési Igazgató), Pignitzky Borbála (főtitkár). 
 
Cseh Ottó köszöntötte a jelenlévőket és kérte, hogy fogadják el személyét az ülés levezető elnökének, 
Pignitzky Borbálát jegyzőkönyvvezetőnek, valamint felkérte Balogh Ferencet, hogy a jegyzőkönyv 
hitelesítését vállalja el.  
 
2024/118 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyta Cseh Ottót az ülés levezető elnökének, Pignitzky Borbálát az ülés jegyzőkönyv vezetőjének és 
Balogh Ferencet a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 
 
Cseh Ottó tájékoztatja a megjelenteket az ülés napirendi pontjairól, amely az Alapszabály szerinti időpont 
előtt kiküldésre kerültek az elnökség tagjai részére és amelyet szóban is ismertet. További napirendi ponti 
javaslatok hiányában az alábbiak szerint került előterjesztésre az elnökség felé. 
 
2024/119 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja az ülés napirendi pontját. 
 

1. Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról  
2. 2024. évi Evezős Európa-bajnokság és Európai Olimpiai és Paralimpiai Kvalifikációs Regatta Szervező 

Bizottsági beszámoló 
3. 2024. évi Evezős Európa-bajnokság és Európai Olimpiai és Paralimpiai Kvalifikációs Regatta szakmai 

beszámoló 
4. Felkészülési támogatások jóváhagyása 
5. Olimpiai és Paralimpiai végső kvalifikációs verseny (Luzern) költségvetés 
6. 2024. évi Jeunesse Kupa részvételi költségvetés elfogadása 
7. 2024. évi para-evezős szakág költségvetés elfogadása  
8. 2024. évi Evezős Országos Bajnokság és Budapest Bajnokság versenyprogramja 
9. MESZ Versenyzői Bizottság tagság kijelölés 
10. 2024. évi Közgyűlés előkészületek, dokumentumok jóváhagyása (később kerül pontosításra az 

előterjesztésre kerülő dokumentumok köre) 

• Mandátum vizsgáló bizottsági tagok és elnök kijelölése 

• 2024. évi Költségvetés jóváhagyása 

• 2024. évi tagdíj mértékének jóváhagyása 

• 2023. évi Bizottsági beszámolók elfogadása 
11. Magyar Paralimpiai Bizottság 2024. évi Közgyűlés, MESZ képviselő kijelölése 
12. Egyebek 

• Tájékoztatás a Para evezős szakág költségvetésének státuszáról, 2024. évi további szakmai 
elképzelésekről 

• Tájékoztatás ORV felkészülésről és a verseny eredményeiről 



• Tájékoztatás UP költségvetés státuszáról 

• Tájékoztatás a Héraklész keretről 

• Tájékoztatás a 2024. évi UP szakmai programban „megújuló tehetséggondozó program” 
állásáról és az utánpótlás létszámnövelő programjairól 

 
1. napirendi pont: Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról    
Cseh Ottó elnök és Pignitzky Borbála főtitkár szóbeli kiegészítés tesz, beszámol az előző elnökségi ülésen 
hozott határozatok végrehajtásáról.  
Nincs határozat 
 
2. napirendi pont: 2024. évi Evezős Európa-bajnokság és Európai Olimpiai és Paralimpiai Kvalifikációs 

Regatta Szervező Bizottsági beszámoló 
Szántó Éva a Szervező bizottság elnöke beszámol az eseményről. A rendezvény kapcsán mind a nemzetközi 
résztvevők szövetség, mind a hazai partnerek, támogatók és résztvevők részéről szinte kivétel nélkül pozitív 
visszajelzés érkezett. Szántó Éva kitér arra, hogy a pénzügyi és a szakmai beszámoló még nem készült el, 
amelyet természetesen majd az elnökség felé is előterjesztenek.  
Nincs határozat 
 
3. 2024. évi Evezős Európa-bajnokság és Európai Olimpiai és Paralimpiai Kvalifikációs Regatta szakmai 

beszámoló 
Cseh Ottó javasolja, hogy az írásbeli előterjesztés szóbeli kiegészítése történjen meg, de a beszámoló 
elfogadása az ülést követően elektronikus formában kerüljön megküldésre az elnökségi tagok részére. 
Lőrincz Attila szövetségi kapitány szóban kiegészíti a beszámolót. 
Székely Balázs a ks kettőpárevezős egység kialakítása kapcsán, a válogatón a versenyszámban gyengén 
szereplő Bridge Henry és Tamás Bence etikátlan viselkedését emelte ki, akik miután alulmaradtak a 
kétpárevezős versenyszámban, a négypár evezősben már rajthoz sem álltak, kivonták a csapatalakítás alól 
magukat. Sérelmezi, hogy szövetségi költségek készültek fel, támogatást kaptak ennek ellenére nem voltak 
kooperatívak a számukra kedvezőtlenül alakult helyzetet követően. Véleménye szerint következmények 
nélkül ez így nem jó, és itt nem elsősorban anyagi, hanem inkább erkölcsi oldalról tartja aggályosnak 
viselkedésüket.  
Szántó Éva fontosnak tartja, hogy az elnökség nyilatkozzon arról, hogy ez a viselkedés nem elfogadott ebben 
a szervezetben, ebben a sportágban. A jövőképe sérül a fiatalabb korosztálynak, ha ezek a viselkedési formák 
követkemények nélkül maradnak.  
Lőrincz Attila kiemeli, hogy a sportolók számára nincs perspektíva. 
Székely Balázs szerint nem csak az EB-t és az EB felkészülést, hanem az elmúlt két év szakmai munkáját 
szükséges értékelni és ebből következtetéseket levonni a jövőre nézve. Javasolja, hogy ezt egy külön szakmai 
fórum keretein belül tárgyalja az elnökség. 
Cseh Ottó tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a szövetségi kapitányokkal és a szakmai alelnökkel egyeztetve, 
annak érdekében, hogy a tisztújítást követően az új elnökség „tiszta” képet kapjon, a szövetségi kapitányok 
szerződését – közös megegyezéssel - 2024. augusztus 31-el megszüntetni javasolja. Természetesen a nyári 
hónapokban új pályázat kiírást javasolja, amely értékelését az új elnökség lenne jogosult elbírálni, ezzel 
segítve a szakmai munka zavartalan tovább haladását. A korábbi (jelenlegi) szövetségi kapitányok pályázati 
lehetőségét természetesen nem zárná ki. Kiemeli, hogy ez nem olimpiai kvóta függvénye  hanem sokkal 
inkább a megújuló folyamatok része kell hogy legyen.  
Ficsor László fontosnak tartja, hogy a szakmai feladatok elvégzése a köztes időszakban, azaz augusztus 31.- 
követően is zavartalan legyen, erre megoldást kell találni.  
Nincs határozat (elektronikusan kerül megküldésre a határozati javaslat). 
 
4. Felkészülési támogatások jóváhagyása 
Lőrincz Attila szóban kiegészíti az írásbeli előterjesztést. 
Székely Balázs kiemeli, hogy Bácskai Máté 330 e Ft téli felkészülési támogatását nem tartalmazza az 
előterjesztés. Problémásnak találja, hogy az EB-re nem kapott elégséges felkészülési támogatás. 



Lőrincz Attila jelzi, hogy Máté és edzője 1 hetet Szegeden készültek szövetségi költségen, ezért nem kapott 
a klub külön felkészülési támogatást csak annak egy részét.  
(Varga Tamás kiment a teremből). 
 
2024/120 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége támogatja az Európa-
bajnokságon indult versenyzők (Juhász, Simon, Galambos, Furkó, Szabó) klubhelyszíni felkészülési 
támogatását, Bácskai Máté és Ács Kristóf felkészülési támogatását, illetve a Luzern-i végső 
kvalifikációsverseny indulóinak fejenként 150 000 Ft-os felkészülési, valamint 140 000 Ft-os 
táplálékkiegészítő támogatását. (5 igen, 1 fő nem támogatta – Székely Balázs, 1 fő nem szavazott – Varga 
Tamás).  

 
5. Olimpiai és Paralimpiai végső kvalifikációs verseny (Luzern) költségvetés 
Lőrincz Attila szövetségi kapitány szóban kiegészíti az írásban kiküldött előterjesztést. 
Székely Balázs jelzi, hogy Polivka Dóra és Gadányi Zoltána saját költségen repülőn utaznak a verseny 
helyszínére.  
 
2024/121 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
támogatja a Luzern-i végső kvalifikációsverseny (2024.05.19-21.) költségtervét. 
 
6. 2024. évi Jeunesse Kupa részvételi költségvetés elfogadása 
Pergel László UP szövetségi kapitány szóban kiegészíti az írásbeli elterjesztést. 
Hozzászólás nem érkezik az elnökségi tagok részéről.  
 
2024/122 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége jóváhagyja a 2024. 
évi CDJ előzetes költségtervét és felhatalmazza a főtitkárt a szálláshelyek lefoglalására. 
(6 igen, 1 fő tartózkodott – Székely Balázs).  
 
7. 2024. évi para-evezős szakág költségvetés elfogadása  
Az írásbeli előterjesztés szóban kiegészítésre kerül. A felülvizsgálatot és a módosítást a nemzetközi 
versenyekre és edzőtábokra tervezett költségek okafogyottá válása idézte elő. A módosított szakmai tervben 
és az ezzel párhuzamosan a költségvetésben a fő hangsúly a toborzáson, a műhelytámogatáson, logisztikai 
feladatokon van, amely segíti a sportolók bekapcsolódását az evezős sportágba. A legfontosabb tevékenység 
az intézményekkel való partneri kapcsolatot kialakítása lesz.  
 
2024/123 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége jóváhagyja a MESZ 
para-evezős szakágának 2024. évi költségvetését. 
(6 igen, 1 fő nemmel szavazott – Székely Balázs).  
 
8. 2024. évi Evezős Országos Bajnokság és Budapest Bajnokság versenyprogramja 
 
2024/124 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség jóváhagyja a 2024. évi Budapest 
Bajnokság és az Országos Bajnokság versenyprogramját. (6 igen, 1 fő tartózkodott – Székely Balázs).  
 
9. MESZ Versenyzői Bizottság tagság kijelölés 
Pignitzky Borbála tájékoztat, hogy a MESZ Elnöksége 81/2024 (2024.03.13) határozatában jóváhagyta a 
hatályos SZMSZ 14/N §.-nak, változását, amely szerint a MESZ Versenyzői Bizottság létszáma minimum 5, 
maximum 8 fő -ben illetve a (2) pont szerint kijelölésük 4 évre lett meghatározva. Ezt követően 94/2024 
(2024.03.29) határozatában kijelölte a pályázatot benyújtó 7 versenyző tagságát. Sajnálatos módon, 
kimaradt a szintén határidőre pályázatot benyújtó Shah Amír (GYAC) kijelölése, ezért kéri a T. Elnökségi 
tagokat, hogy bizottsági tagi kijelölését hagyják jóvá.  

 
 



2024/125 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag kijelöli 
a MESZ Versenyzői Bizottságának tagjának Shah Amír-t (GYAC). 
 
10. 2024. évi Közgyűlés előkészületek, dokumentumok jóváhagyása  

• Mandátum vizsgáló bizottsági tagok és elnök kijelölése 

• 2024. évi tagdíj mértékének jóváhagyása 

• 2023. évi Bizottsági beszámolók elfogadása 
 
2024/126 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag kijelöli 
a 2024. évi Közgyűlés mandátumvizsgáló Bizottságának elnökét és tagjait: Elnök: Dr. Pálinkó László, 
tagjai: Dr. Fülöp Enikő és Dr. Bodó Barbara 
 
2024/127 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a MESZ 2024. évre vonatkozó tagdíj előterjesztését. 
 
2024/128 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a MESZ Edzőbizottságának 2023. évi beszámolóját.  
 
2024/129 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége jóváhagyja a MESZ 
Etikai és Fegyelmi Bizottságának 2023. évi beszámolóját. (6 igen, 1 fő nemmel szavazott – Székely Balázs). 
 
2024/130 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a MESZ Masters Bizottságának 2023. évi beszámolóját.  
 
2024/131 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a MESZ Orvos és Doppingellenes Bizottságának 2023. évi beszámolóját. 
  
2024/132 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a MESZ Versenybíró Bizottságának 2023. évi beszámolóját.  
 
2024/133 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a MESZ Versenyzői Bizottságának 2023. évi beszámolóját. 
 
11. Magyar Paralimpiai Bizottság 2024. évi Közgyűlés, MESZ képviselő kijelölése 
 
2024/134 (05.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
felhatalmazza Kup Katica paraevezős szakágvezetőt, hogy az MPB Közgyűlésén képviselje a Magyar 
Evezős Szövetséget. 
 
További hozzászólás hiányában az ülés berekesztésre került.  


